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PROTOKÓŁ NR 14/2022 
z Sesji Rady Osiedla WOJSZYCE w dniu 7 lipca 2022 roku. 

 
  

Sesja odbyła się w siedzibie Rady Osiedla, ul. Pawia 20 we Wrocławiu od godz. 19:30.  
Wszyscy radni zostali mailowo powiadomieni o zwołaniu Sesji Rady Osiedla Wojszyce.  
  
W momencie rozpoczęcia sesji w sali obecnych było 11 radnych Od godz. 19:35 w sesji 
uczestniczyło łącznie 11 radnych zgodnie z załączoną listą obecności (co stanowi zał. nr 
1 do niniejszego protokołu) – Waldemar Karpiński przybył o godzinie 21:12, a Elżbieta 
Pindral opuściła sesję o 19:45.  
Nieobecni: Elżbieta Sowa, Wojciech Sowa. 
 
Porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji. 
2. Zgłoszenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad i przeprowadzenie 
głosowania w tej sprawie. 
3. Przedstawienie projektów uchwał:  
- dyskusja,  
- poddanie wniosków o zmianę projektu pod głosowanie, 
- ustalenie ostatecznej wersji projektu, jego odczytanie i poddanie pod głosowanie. 
4. Sprawy finansowe – UCHWAŁY.  
5. Sprawozdanie ze spotkania w sprawie „Zielonego Klina Południa Wrocławia”. 
6. Podsumowanie Festynu „Wojszyckie lato”. 
7. Zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski. 
9. Wnioski dotyczące protokołu poprzedniej sesji i jego przyjęcie. 
10. Zamknięcie sesji. 
 
 
 
Ad 1. Przewodniczący RO stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sali jest 11 radnych, 
a to oznacza, że jest wymagane kworum do podejmowania uchwał.  
 
Wiceprzewodniczący Zarządu wyznaczył zgodnie z   §31 ust. 2 Statutu Rady Osiedla 
Wojszyce na protokolanta sesji Wojciecha Świderskiego. Radny Świderski odmówił 
protokołowania. Przewodniczący Rady odczytał treść w/w paragrafu, na co radny 
Świderski ponownie odmówił protokołowania, stwierdzając, że nie ma takiego 
obowiązku i cytuję „to jest Pana interpretacja statutu”. Wiceprzewodniczący Zarządu 
podjął decyzję, że sam będzie protokołował. 
 
Przewodniczący odczytał porządek obrad i zaproponował przeniesienie punktu 6. 
Podsumowanie Festynu „Wojszyckie lato” na następną sesję z uwagi  
na niekompletność sprawozdania. 
Wniosek został przegłosowany. W głosowaniu jawnym udział wzięło 11 radnych. 
Prowadzący poinformował, że w wyniku głosowania w/w zmiana została przyjęta 
jednomyślnie. 
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Ad 2.  Zgłoszenie wniosków o zmianę porządku obrad i przeprowadzenie głosowania 
w tej sprawie. 
1. Wniosek o dołączenie do porządku obrad uchwały w sprawie korekty regulaminu 
konkursu na „NAJŁADNIEJSZĄ POSESJĘ” oraz na ,,NAJŁADNIEJ UKWIECONY 
BALKON 2022" (co stanowi zał. nr 2 do niniejszego protokołu). 
Uzasadnianie korekty: 
Wiele osób chciałoby, tak wynika z rozmów z mieszkańcami, aby ich posesja lub balkon 
były oceniane, ale ma opory przed osobistym zgłoszeniem swej posesji lub balkonu  
do konkursu. 
 
W głosowaniu jawnym w sprawie przyjęcia wniosku udział wzięło 11 radnych. 
Prowadzący poinformował, że w wyniku głosowania wniosek o zmianę porządku 
obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad 3. 
1.  Odczytanie projektu uchwały XIV/73/2022 z dnia 7 lipca 2022 roku w sprawie 
Dotyczy opinii pomocniczej odnośnie do propozycji WIM Korekty organizacji ruchu  
w rejonie ulicy Przystankowej we Wrocławiu (co stanowi zał. nr 3 do niniejszego protokołu). 
 
Rada Osiedla Wojszyce popiera propozycje Wydziału Inżynierii Miejskiej dotyczącej: 
„Projektu Technicznego Organizacji Ruchu Docelowego – Korekta organizacji ruchu  
w rejonie ulicy Przystankowej- progi zwalniające”. 

 
Po przeprowadzonej dyskusji w głosowaniu jawnym udział wzięło 10 radnych (radna 
Elżbieta Pindral opuściła sesję). Prowadzący poinformował, że w wyniku głosowania 
w/w uchwała została przyjęta. 9 osób głosowało za, jedna wstrzymała się od głosu. 
 
2. Odczytanie projektu uchwały XIV/74/2022 z dnia 7 lipca 2022 roku w sprawie 
wyrażenia opinii dotyczącej zmiany przeznaczenia „Zielonego Klina Południa 
Wrocławia (co stanowi zał. nr 4 do niniejszego protokołu). 
 
Uzasadnienie:  
Gmina Wrocław przeprowadziła konsultacje z mieszkańcami w sprawie 
przygotowania koncepcji zagospodarowania „Zielonego Klina Południa Wrocławia". 
W związku z tym, iż przekazanie gruntu możliwe jest tylko i wyłącznie na cele 
sportowe, KOWR nie wyraził zgody na przekazanie gruntów Gminie Wrocław  
w oparciu o przygotowaną koncepcję zagospodarowania terenu „Klina". 
  
Rada Osiedla Wojszyce jest przekonana, że zmiana przeznaczenia na teren leśny 
ochroni okolicę przed dalszą zabudową mieszkaniową i zapewni spory obszar zieleni, 
których we Wrocławiu brakuje. 
 
Radny Marcin Ogrodnik przekazał informację z toczących się rozmów przedstawicieli 
Rad Osiedli Wrocławia z Krajowym Ośrodkiem Wsparcia Rolnictwa i wynikającymi  
z nich wnioskami.  
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Po przeprowadzonej dyskusji w głosowaniu jawnym udział wzięło 10 radnych. 
Prowadzący poinformował, że w wyniku głosowania w/w uchwała została przyjęta 
jednogłośnie. 
 
 
3. Odczytanie projektu uchwały XIV/75/2022 z dnia 7 lipca 2022 roku w sprawie 
stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego (co stanowi zał. nr 5 do niniejszego protokołu). 
 
W związku z pisemnym zrzeczeniem się mandatu przez Radnego Wojciecha Sowę, 
Rada Osiedla Wojszyce stwierdza wygaśnięcie mandatu Radnego. 
 
Po przeprowadzonej dyskusji w głosowaniu jawnym udział wzięło 10 radnych. 
Prowadzący poinformował, że w wyniku głosowania w/w uchwała została przyjęta 
jednogłośnie.  
 
4. „Odczytanie projektu uchwały XIV/76/2022 z dnia 7 lipca 2022 roku w sprawie 
korekty regulaminu konkursu na „NAJŁADNIEJSZĄ POSESJĘ 2022” oraz 
„NAJŁADNIEJ UKWIECONY BALKON 2022” (co stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu). 
Rada Osiedla Wojszyce przyjmuje korektę regulaminu konkursu na: 
„NAJŁADNIEJSZĄ POSESJĘ 2022'' oraz na ,,NAJŁADNIEJ UKWIECONY BALKON 
2022".  
Korekta dotyczy trzech punktów (zał.nr.1 do Uchwały): 
-           punktu 3 regulaminu, 
- punktu 4 regulaminu, 
- punktu 7-regulaminu. 
Po przeprowadzonej dyskusji w głosowaniu jawnym udział wzięło 10 radnych. 
Prowadzący poinformował, że w wyniku głosowania w/w uchwała została przyjęta 
jednogłośnie. 
 
5. Odczytanie projektu uchwały XIV/77/2022 z dnia 7 lipca 2022 roku w sprawie 
Dotyczy opinii pomocniczej odnośnie  do propozycji WIM zmiany organizacji ruchu  
na ul. Grota-Roweckiego we Wrocławiu  (co stanowi zał. nr 7 do niniejszego protokołu). 
 
Rada Osiedla Wojszyce popiera propozycje Wydziału Inżynierii Miejskiej dotyczącej: 
„dostawienia tabliczki T o treści „Obowiązuje od godz.6:45 -9:00" w pasie drogowym 
ul. Grota-Roweckiego we Wrocławiu przy skrzyżowaniu z ul. Oboźną pod znakiem  
B-22 „Zakaz skręcania w prawo". 
 
Po przeprowadzonej dyskusji w głosowaniu jawnym udział wzięło 11 radnych (na sesję 
przybył radny Waldemar Karpiński). Prowadzący poinformował, że w wyniku 
głosowania w/w uchwała została przyjęta. 10 osób głosowało za, jedna wstrzymała  
się od głosu. 
 
 
Ad 4.  
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1. Odczytanie projektu uchwały XIV/78/2022 z dnia 7 lipca 2022 roku w sprawie 
sprawozdania Zarządu Osiedla Wojszyce z wykonania planu finansowego za pierwsze 
półrocze 2022 roku (co stanowi zał. nr8 do niniejszego protokołu). 
 
Rada Osiedla Wojszyce uchwala co następuje: 
Przyjmuje sprawozdanie Zarządu Osiedla Wojszyce z wykonania planu finansowego 
za pierwsze półrocze 2022 roku - w brzmieniu zgodnym z załącznikiem. 
 
Po przeprowadzonej dyskusji w głosowaniu jawnym udział wzięło 11 radnych. 
Prowadzący poinformował, że w wyniku głosowania w/w uchwała została przyjęta 
jednogłośnie. 
 
 
2. Odczytanie projektu uchwały XIV/79/2022 z dnia 7 lipca 2022 roku w sprawie 
zmiany planu finansowego na 2022 rok (co stanowi zał. nr 9 do niniejszego protokołu). 
 
Rada Osiedla Wojszyce uchwala co następuje: 
Przyjmuje zmianę planu finansowego na rok 2022 - zgodnie z załącznikiem do uchwały. 
  
Po przeprowadzonej dyskusji w głosowaniu jawnym udział wzięło 11 radnych. 
Prowadzący poinformował, że w wyniku głosowania w/w uchwała została przyjęta 
jednogłośnie. 
 
 
Ad 5. Sprawozdanie ze spotkania w sprawie „Zielonego Klina Wrocławia”. 
 
Radni uznali, że dotychczasowe wyjaśnienia przy okazji uchwały XIV/74/2022 
wyczerpały temat. 
 
Ad 6. Podsumowanie Festynu „Wojszyckie lato”. 
Punkt wykreślony z porządku obrad. 
 
Ad 7. Zapytania radnych 
1.Radna  Grażyna Zawada zwróciła się z zapytaniem do Zarządu o możliwość 
zorganizowania od września ZUMBY.  
2. Radny Wojciech Świderski zapytał czy pan Wojciech Sowa uzasadnił swoją 
rezygnację. Przewodnicząca Zarządu poinformowała, że nie uzasadnił. 
3. Radny Marcin Ogrodnik zapytał czy nieużywana bieżnia mogłaby być wymieniona 
barterowo na przykład ze szkołą w zamian za udostępnienie Sali do ćwiczeń. 
Przewodnicząca Zarządu poinformowała, że Szkoła nie była zainteresowana, ale  
ma nadzieję, że podczas przyszłej przeprowadzki Rady Osiedla do nowej siedziby uda 
się pozbyć nieużywanego sprzętu. 
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4. Radna Anna Góral zapytała czy w sierpniu przewidujemy przerwę wakacyjną  
w dyżurach. W wyniku przeprowadzonego głosowania ustalono, że w miesiącu 
sierpniu nie będzie dyżurów radnych osiedlowych. 
 
Ad 8. Wolne wnioski. 
1. Radny Wojciech Herfurt podjął temat obwodów oświatowych. Poinformował  
o swojej wiedzy dotyczącej w/w tematu. Zaproponował rozważenia dalszych 
możliwości działania. W trakcie dyskusji radny Herfurt został poinformowany  
o dotychczasowych działaniach prowadzonych już od zeszłego roku, 
przeprowadzonych szeregu rozmów z władzami miasta oraz wynikającymi z tych 
rozmów wnioskami. Radny Herfurt zgłaszał trudności w komunikacji z pozostałymi 
radnymi. Został poinformowany o aktualnych możliwościach komunikacji środkami 
elektronicznymi. 
2. Radny Wojciech Świderski zwrócił się z prośbą o publikowanie projektów uchwał 
przed spodziewaną sesją rady, celem lepszego przygotowania się do obrad. 
 
 
Ad. 9 Wnioski dotyczące protokołu poprzedniej sesji i jego przyjęcie.  
 
Przyjęcie protokołu z XII i XIII. sesji – W głosowaniu wzięło udział 11 radnych. 
Protokoły zostały przyjęte jednogłośnie. 
 
 
Ad. 10 Prowadzący sesję dokonał jej zamknięcia. 
 
Na tym protokół zakończono.  
  
 
 
 
 
  
podpis prowadzącego zebranie                  podpis protokolanta  
  
  
    MARCIN OGRODNIK              Jan Kociumbas  
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 Załączniki:  
1. Lista obecności.  
2. Wniosek w sprawie zmiany porządku.  
3. Uchwała XIV/73/2022 z dnia 7 lipca 2022 roku dotyczy opinii pomocniczej 

odnośnie do propozycji WIM Korekty organizacji ruchu w rejonie ulicy 
Przystankowej we Wrocławiu.  

4. Uchwała XIV/74/2022 z dnia 7 lipca 2022 roku w sprawie wyrażenia opinii 
dotyczącej zmiany przeznaczenia „Zielonego Klina Południa Wrocławia.  

5. Uchwała XIV/75/2022 z dnia 7 lipca 2022 roku w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia 
mandatu radnego. 

6. Uchwała XIV/76/2022 z dnia 7 lipca 2022 roku w sprawie korekty regulaminu 
konkursu na „NAJŁADNIEJSZĄ POSESJĘ 2022” oraz „NAJŁADNIEJ 
UKWIECONY BALKON 2022”.  

7. Uchwała XIV/77/2022 z dnia 7 lipca 2022 roku w sprawie Dotyczy opinii 
pomocniczej odnośnie do propozycji WIM zmiany organizacji ruchu  
na ul. Grota- Roweckiego we Wrocławiu.  

8. Uchwała XIV/78/2022 z dnia 7 lipca 2022 roku w sprawie w sprawie sprawozdania 
Zarządu Osiedla Wojszyce z wykonania planu finansowego za pierwsze półrocze 
2022 roku.  

9. Uchwała XIV/79/2022 z dnia 7 lipca 2022 roku w sprawie zmiany planu 
finansowego na 2022 rok. 


